
36120-XII Wijziging van de begrotingsstaten van het Ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat (XII) voor het jaar 2022 (wijziging samenhangende met de 
Voorjaarsnota)

nr. Lijst van vragen en antwoorden

Vastgesteld (wordt door griffie ingevuld als antwoorden er zijn)

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat heeft een aantal vragen voorgelegd aan 
de minister van Infrastructuur en Waterstaat over de Wijziging van de begrotingsstaten van 
het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat (XII) voor het jaar 2022 (wijziging 
samenhangende met de Voorjaarsnota) (36120-XII, nr. 1, 2). 

De daarop door de minister gegeven antwoorden zijn hierbij afgedrukt.

Voorzitter van de commissie, 
Tjeerd de Groot

Griffier van de commissie,
Rijkers

Nr Vraag Bijlage
Blz. 
(van) t/m

1 Is de veronderstelling juist dat de subsidieregeling voor e-trucks 
(AanZET-regeling) bij de openstelling voor 2022 op de eerste dag al 
ruim drie keer is overtekend? Wat is de huidige stand van zaken?

2 Wordt overwogen budget naar voren te schuiven om dit jaar aan 
zoveel mogelijk aanvragen voor de subsidieregeling voor elektrische 
vrachtwagens (AanZET-regeling) te kunnen voldoen?

3 Welk deel van de bijna één miljoen rondrijdende bestelauto's zal met 
het oog op de invoering van zero-emissiezones emissievrij moeten 
worden? Op welke onderbouwing berust deze inschatting?

4 Hoe verhoudt het beschikbare budget voor de Subsidieregeling 
Emissievrije Bedrijfsauto's (SEBA) zich tot het aantal bestelauto's dat 
emissievrij zal moeten worden met het oog op de invoering van zero-
emissiezones in tientallen steden en de betaalbaarheid daarvan voor 
onder meer de tienduizenden mkb-ondernemers in deze steden, die 
afhankelijk zijn van een bestelauto? Worden de betaalbaarheid en 
subsidiebehoefte in beeld gebracht? 

5 Zijn het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat (IenW) en 
Rijkswaterstaat (RWS) voldoende voorbereid op eventuele verdere 
prijsstijgingen en hoe wordt voorkomen dat door te hoge kosten 
bezuinigd wordt op de kwaliteit van opgeleverde opdrachten?

7 Welke argumentatie ligt ten grondslag aan de fors hogere bedragen 
opgegeven voor loon- en prijsbijstelling?

8 Kan het ministerie van IenW een overzicht naar de Kamer sturen met 
alle projecten die ten gevolge van de stikstofproblematiek op de lange 
baan geschoven worden?

9 Wat is de juridische status van de overgehevelde middelen uit het 
Nationaal Groeifonds voor Luchtvaart in Transitie (264 miljoen euro)?

10 Zouden op basis van de afspraken in het coalitieakkoord ook de niet-
toegekende middelen voor Luchtvaart in Transitie (119 miljoen euro) 
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overgeheveld moeten worden naar de begroting van IenW?

11 Op welke voorwaarden wordt de reservering voor resterende middelen
voor Luchtvaart in Transitie toegekend? Wanneer zal dit naar 
verwachting kunnen plaatsvinden?

12 Hoe realistisch is de over- en inboeking van de middelen van de 
aanvullende post naar de Mobiliteitsbegroting? Autoriseert de Kamer 
hiermee een realistische (meerjaren)begroting?

13 Kunnen de middelen voor het ontsluiten van nieuwe woningen 
daadwerkelijk vanaf 2023 worden uitgegeven? Zo ja, in hoeverre 
bestaat hiermee het risico op ondoelmatige investeringen?

14 Zijn RWS en de infrasector in staat om de snel oplopende extra 
uitgaven voor instandhouding van de infrastructuur te realiseren?

15 Wat gebeurt er in het begrotingsjaar met middelen die niet kunnen 
worden uitgegeven?

16 Zal de Kamer de komende jaren wederom worden geconfronteerd met 
onderuitputting op de Mobiliteitsfondsbegroting en met grote 
correcties in de vorm van kasschuiven?

17 Kan de Kamer de bestedingsplannen ontvangen, op basis waarvan de 
coalitieakkoordmiddelen worden overgeboekt van de aanvullende post
naar de verschillende IenW-begrotingen?

18 Hoe verhouden de extra middelen vanuit de aanvullende post zich tot 
het niet tot besteding komen van middelen in de afgelopen jaren en in 
de periode 2022-2027 als gevolg van de stikstofproblematiek?

19 In hoeverre krijgen de extra middelen vanuit de aanvullende post te 
maken met de stikstofproblematiek?

20 Kunt u een overzicht geven van de verschuivingen in de jaren 2022 en 
later in verband met de stikstofproblematiek?

21 Hoe verhoudt de verschuiving van 111,4 miljoen euro op artikel 12 
voor Vervanging en Renovatie vanuit 2022, 2023 en 2024 naar latere 
jaren zich tot de beoogde intensivering van instandhouding van de 
infrastructuur? Om welke projecten gaat het hier?

22 In hoeverre sluiten de middelen uit het coalitieakkoord voor 
instandhouding aan bij de behoeften in het Deltaprogramma? Liggen 
de behoeften in het Deltaprogramma niet op het gebied van 
klimaatadaptatie in bredere zin, zoals de Deltacommissaris heeft 
aangegeven? Hoe groot is het budgettekort voor instandhouding van 
het hoofdwatersysteem?

23 Kunt u het bestedingsvoorstel voor de 560 miljoen euro, dat de 
onderbouwing vormt voor de overboeking vanuit de Aanvullende Post,
met de Kamer delen? Kunt u preciezer toelichten waar deze middelen 
(voor de instandhouding van onze dijken, duinen en dammen) aan 
worden besteed?

24 Wat is de reden dat de ophoging van het projectbudget voor de 
Afsluitdijk wordt verhoogd met 331 miljoen euro, grotendeels (324 
miljoen euro) vanwege het geschil met de opdrachtnemer, terwijl u in 
uw brief van 20 mei spreekt over een ophoging van dit budget met  
221 miljoen euro?

Totaallijst feitelijke vragen Wijziging van de begrotingsstaten van het Ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat (XII) voor het jaar 2022 (wijziging samenhangende met de Voorjaarsnota) (36120-XII, nr.1_2) 2



Nr Vraag Bijlage
Blz. 
(van) t/m

25 Kan worden aangegeven wat de beoogde doelen zijn van de juridisch 
niet verplichte ruimte op artikel 19 (61%)?

27

26 Kan worden toegelicht waarvoor de extra middelen voor het Schone 
Lucht Akkoord (SLA) (10 miljoen euro) precies zullen worden 
ingezet?

29

27 Kan worden aangegeven wat de beoogde doelen zijn van de juridisch 
niet verplichte ruimte op artikel 21 (49%)?

31

28 Kan worden toegelicht waaraan de intensivering van het 
vergunningverlening-, toezicht- en handhavingsstelsel (VTH-stelsel) 
van 18 miljoen euro precies zal worden besteed? Aan de opvolging 
van welke punten van de commissie onder leiding van Van Aartsen zal
dit geld worden besteed?

35

29 Kan worden toegelicht wat de wijziging in de financiële administratie 
ten aanzien van de vastlegging van opdrachten aan de agentschappen 
Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) en het Rijksinstituut 
voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) precies inhouden?

37

30 Kan worden toegelicht waar de Inspectie voor Leefomgeving en 
Transport (ILT) de intensivering van 2 miljoen euro in 2022 precies 
aan uitgegeven zal worden? Welke adviezen van de commissie onder 
leiding van Van Aartsen worden daarmee opgevolgd?

39

31 Kan worden aangegeven wat de beoogde doelen zijn van de juridisch 
niet verplichte ruimte op artikel 24 (9%)?

39

32 Klopt het dat de 20,8 miljoen euro aan de eindejaarsmarge niet 
juridisch verplicht is en daarmee nog geen beoogd doel heeft?

47
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